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 BROI.0012.3.6.2017 

 

 

Protokół nr 25/17 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

z dnia  20 listopada 2017  roku 

 

 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Karol Matusiak Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu dnia 20 

listopada 2017 roku o godzinie 11:05
 
otworzył obrady Komisji  Edukacji, Kultury. Powitał 

członków Komisji, Pana Wicestarostę – Marka Jaskulskiego oraz Panią Naczelnik Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych – Monikę Leśniewską. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodnicząca Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

6 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie Komisji 

otrzymali porządek obrad. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do 

porządku obrad? 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad:  

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 24/17 z dnia 9 października 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu. 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

7) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I Stopnia  w 

Lubrańcu-Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w 

Lubrańcu-Marysinie. 

8) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
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Lubrańcu, ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w 

skład Zespołu Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51.  

9) Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego”. 

10) Sprawy różne.  

11) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad, składającego się z 

11 punktów porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 24/17 z dnia 9 października 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu. 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

7) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I Stopnia  w 

Lubrańcu-Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w 

Lubrańcu-Marysinie. 

8) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Lubrańcu, ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w 

skład Zespołu Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51.  

9) Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego”. 

10) Sprawy różne.  

11) Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 24/17 z dnia 9 października 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z ostatniego posiedzenia komisji został 

sporządzony protokół, które były do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonych protokołów? Uwag nie 
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było, dlatego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 24/17 z dnia 9 października 2017 roku 

i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 6 

Przeciwko – 0  

Wstrzymało się – 0 

Na podstawie przeprowadzonych głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 24/17 z dnia 9 października 2017 roku został przyjęty.  
 

5) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, wchodzącą w 

skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu. Przewodniczący Komisji 

poprosił Panią Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o przedstawienie tematu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że zgodnie z art. 162 

ust. 1-3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo 

oświatowe z dniem 1 września 2017 roku dotychczasowa Zasadnicza Szkoła Zawodowa staje 

się Branżową Szkołą I stopnia, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt. 2 lit. c ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. - Prawo Oświatowe. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

prowadzący dotychczasową Zasadniczą Szkołę Zawodową, w terminie do dnia 30 listopada 

2017 roku, w drodze uchwały, stwierdza jej przekształcenie w Branżową Szkołę I Stopnia. 

Uchwała ta stanowi akt założycielski Branżowej Szkoły I Stopnia w rozumienie przepisów 

Prawa Oświatowego. W przypadku tym, nie dochodzi do likwidacji istniejącej jednostki 

budżetowej, ale do zmiany jej formy organizacyjnej w rozumieniu wyłącznie przepisów 

Prawa Oświatowego i przepisów wprowadzających ustawę Prawo Oświatowe. Branżowa 

Szkoła I Stopnia jest 3-letnią szkołą prowadzącą kształcenie zawodowe, której ukończenie 

umożliwia uzyskanie dyplomu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje w danym zawodzie, a także dalsze kształcenie w Branżowej 

Szkole II stopnia kształcącej w zawodzie, w którym wyodrębniono kwalifikacje wspólną dla 

zawodu nauczanego w Branżowej Szkole I i II stopnia lub w Liceum Ogólnokształcącym dla 

Dorosłych, począwszy od II klasy, a która jako publiczna: zapewnia bezpłatne nauczanie w 

zakresie ramowych planów nauczania, przeprowadza rekrutację uczniów w oparciu o zasadę 

powszechnej dostępności, zatrudnia nauczycieli posiadających kwalifikację określone w 

przepisach wydanych przez Ministra Właściwego do Spraw Oświaty i Wychowania, realizuje 

zasady oceniania, klasyfikowania i promowania uczniów  oraz przeprowadzania egzaminów 

wymienionych w ustawie, umożliwia uzyskanie świadectw oraz dyplomów państwowych (art. 

14, ust. 1 i 2, art. 19 ust. 2 pkt. 4 – Prawo Oświatowe). Uchwały te stanowią jednocześnie akt 

założycielski Branżowych Szkół I stopnia, dlatego każda ma swoja uchwałę. Naczelnik 

wyjaśniła, że rozbudowane tytuły uchwał wynikają z tego, aby nie było wątpliwość, czy dany 

typ szkoły jest w zespole szkół. Poza podstawą programowa nie wiele się zmienia. Już są 

pierwsze klasy Branżowych Szkół I stopnia, które działają od 1 września. Po przyjęciu 

uchwały przez Radę Powiatu, który będzie aktem założycielskim dyrektorzy będą mieli czas 

do dnia 30 listopada na dostosowanie statutów szkół do obwiązujących przepisów.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jeszcze jakieś pytania, bądź 

uwagi? 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że jeśli jest akt założycielski to jednocześnie 
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powinien być nadany statut przez powiat, ponieważ tak mówi prawo. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że tak i w związku z 

powyższym dyrektorzy po zmianach statutów będą wnioskować o nadanie statutu. Uchwały, 

które są dzisiaj opiniowane będą stanowić akt założycielski. Z tego, co Pani Naczelnik wie to 

w dniu 27.11.2017 r. odbędą się obrady sesji, w związku z powyższym na kolejnym zarządzie 

po przyjęciu aktów założycielskich zostaną nadane statuty. 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w ZS w Lubrańcu Marysinie jest również szkoła 

branżową I stopnia. Do szkoły zasadniczej zawodowej w tej szkole od 20 lat nie ma naboru. 

Według radnego dwie  szkoły zawodowe w jednej miejscowości to nie jest dobre rozwiązanie, 

ponieważ te dwie szkoły wzajemnie zabierają sobie uczniów. Radny zapytał, czy jest sens 

przekształcać? Może lepszym wyjściem byłoby zlikwidowanie tej szkoły zawodowej? W 

zespole szkół muszą być minimalnie dwie szkoły to jeśli jest tam szkoła policealna i 

technikum to być może nie ma sensu utrzymywania szkoły branżowej, ponieważ wiąże się to 

z kosztami pieczęci, zmianą nr REGON itd. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że jeśli chodzi o 

REGON i numer RSO pozostają te same, które nadane były zasadniczej szkole zawodowej. 

Trzeba było rozważyć, czy jest zasadne likwidowanie tej szkoły i ewentualnie jeśli 

zmieniałby się koniunktura powoływania szkoły to zostanie to w takim stanie jak jest obecnie.  

Można byłoby podnieść uchwałę likwidacyjną do końca lutego i tą szkołę zlikwidować, ale 

rada przyjęła w sieci szkół Branżową Szkołę I stopnia w związku  z powyższym według 

naczelnik należy przyjąć akt założycielski Branżowej Szkoły I stopnia i ewentualnie 

zastanowić się, czy do końca lutego nie podjąć decyzji o likwidacji tej szkoły. 

Radna Alicja Sadowska powiedziała, że według niej nie należy zamykać szkoły w 

Lubrańcu-Marysinie i możliwości uzyskania naboru w przyszłości. Ewentualnie w 

przyszłości można się zastanowić nad zmianami dotyczących szkoły. Na ten czas według 

radnej tę szkołę można zostawić. Zapewne te zawody wszystkie, które są w Marysinie i w 

Lubrańcu się nie powtarzają i nie pokrywają.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że likwidacja szkoły to nie jest dobry pomysł. Łatwo 

likwidować szkołę, natomiast powołanie szkoły to dłuższa procedura.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w 

Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w Chodczu. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Chodczu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Władysława Reymonta w 

Chodczu, w Branżową Szkołę I Stopnia w Chodczu, wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. 

Władysława Reymonta w Chodczu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

6) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu 



5 

 

Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  wchodzącą w skład 

Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza 

w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. 

Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Izbicy Kujawskiej, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza 

w Izbicy Kujawskiej, w Branżową Szkołę I Stopnia  wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. 

Jana Kasprowicza w Izbicy Kujawskiej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

7) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I 

Stopnia  w Lubrańcu-Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii 

Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I Stopnia  w Lubrańcu-

Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I Stopnia  w Lubrańcu-

Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-1 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
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dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I 

Stopnia  w Lubrańcu-Marysinie wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w 

Lubrańcu-Marysinie. 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Lubrańcu-Marysinie, wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Marii 

Grodzickiej w Lubrańcu-Marysinie, w Branżową Szkołę I Stopnia  w Lubrańcu-Marysinie 

wchodzącą w skład Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu-Marysiniestanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

8) Analiza projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Lubrańcu, ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w 

skład Zespołu Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Lubrańcu, 

ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w skład Zespołu 

Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Lubrańcu, 

ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w skład Zespołu 

Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Lubrańcu, ul. Brzeska 51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w 

skład Zespołu Szkół w Lubrańcu, ul. Brzeska 51. 

Projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Lubrańcu, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Lubrańcu, ul. Brzeska 

51, w Branżową Szkołę I Stopnia w Lubrańcu, wchodząca w skład Zespołu Szkół w 

Lubrańcu, ul. Brzeska 51stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

9) Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego”. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie komisji wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego”. 

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Naczelnik o wprowadzenie do tematu. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że zgodnie z art. 5a 

ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie 

(Dz. U. z 2016 r. poz. 1817, 1948; z 2017 r. poz. 60, 573, 1909), organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego uchwala roczny program współpracy z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami wskazanymi w art. 3 ust. 3 tejże ustawy. Ustawa o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w art. 5a ust. 4 określa, jakie elementy 

składowe powinien zawierać program współpracy. Program współpracy powiatu z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2018 został opracowany przy założeniu, że ma on 

służyć sprecyzowaniu obszarów współpracy i współdziałania przy wykonaniu zadań 

własnych powiatu, należących do sfery zadań publicznych, możliwych do realizacji przez 

organizacje pozarządowe.  Program jest wyrazem działań podejmowanych wobec organizacji 

pozarządowych, których głównym celem jest budowanie partnerstwa między powiatem  i 

organizacjami oraz doskonalenie współpracy w działaniach na rzecz optymalnego 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców powiatu włocławskiego, a także rozwoju społeczeństwa 

obywatelskiego. Uchwalony program jest zatem dokumentem precyzującym zakres 

współpracy i współdziałania powiatu z partnerami społecznymi, a także ustalającym 

podmioty bezpośrednio odpowiedzialne za jego realizację lub koordynację realizacji. 

Wysokość środków finansowych na realizację zadań przyjętych w Programie współpracy 

Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego  na 2018 rok, zostanie określona w uchwale budżetowej na 2018 rok.  Projekt 

programu był przedmiotem konsultacji na spotkaniu z zespołem doradczo - inicjatywnym 

utworzonym przy Starostwie Powiatowym we Włocławku w dniu 3 listopada 2017 r.    W 

wyniku konsultacji członkowie zespołu pozytywnie zaopiniowali projekt „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi”, nie zgłaszając do 

niego żadnych uwag i własnych propozycji zadań. Naczelnik poinformowała, że jedyną 

zmianą w porównaniu do roku poprzedniego to zadanie „Turniej piłki siatkowej 

samorządowej” będzie  zadaniem zleconym organizacji pożytku publicznego a nie zadaniem 

własnym powiatu. Ponieważ nie będzie gimnazjady, ponieważ nie ma gimnazjów i powiat 

chciałby, aby organizacja pozarządowa zyskała te środki i mogła przeprowadzić taki turniej 

piłki siatkowej dla samorządowców. Do tej pory to było zadanie własne powiatu, a teraz 

będzie zadaniem zleconym organizacjom pozarządowym. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do w/w projektu uchwały? 

Radny Wojciech Rudziński powiedział, że są jeszcze klasy II i III gimnazjum. Radny 

zapytał, czy już nie będzie gimnazjady? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że będą Igrzyska 

Młodzieży Szkolnej i w tych igrzyskach będą brali udział uczniowie klas szkoły gimnazjalnej.  

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Komisji zapytał, ko jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego” i 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na  podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia na rok 2018 

rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego”. 

Projekt uchwały  w sprawie uchwalenia na rok 2018 rocznego „Programu współpracy 

Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, których cele 

statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego”. 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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7) Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy, które 

należałoby poruszyć w tym punkcie obrad? 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy rozpoczęły się prace związane ze stypendiami dla 

najzdolniejszych uczniów ze szkół powiatowych? 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że w planie rezerwy di 

budżetu zostały zabezpieczone środki 5000 zł na stypendia jednorazowe dla wybitnie 

zdolnych uczniów zamieszkujących na terenie powiatu włocławskiego. Z tego co naczelnik 

pamięta to kwota 24 000 zł została zabezpieczona na stypendia dla najzdolniejszych uczniów 

szkół powiatowych. Naczelnik podczas wyliczeń brała również uczniów szkół zawodowych. 

Z każdej szkoły prowadzonej przez powiat po 1 uczniu x 300 zł x liczbę miesięcy. W tej 

chwili pracownicy wydziału przygotowują uchwałę dotyczącą stypendium. Według Naczelnik 

do końca roku ta uchwał zostanie przedłożona radzie powiatu. 

Nie było więcej  głosów.  

 

8) Zamkniecie obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał 20 

listopada 2017 roku o godzinie 11:30  zamknięcia obrad Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 
    Przewodniczący Komisji  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

           Karol Matusiak 

    

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ………………………… 


